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aktuálně
PROVOZ  
MĚSTSKÉHO ÚŘADU
Od 20. dubna funguje městský úřad 
v obvyklém provozu. 

n Hodiny pro veřejnost
pondělí 7.30–12.00 a 12.30–17.00
středa 7.30–12.00 a 12.30–18.00

n Podatelna
pondělí 7.30–12.00 a 12.30–17.00
úterý 7.00–12.00 a 12.30–14.00
středa 7.30–12.00 a 12.30–18.00
čtvrtek 7.00–12.00 a 12.30–14.00
pátek 7.00–12.30

Mimo hodiny pro veřejnost je nutné 
volat na T: 233 101 654 (podatelna).

Děkujeme za dodržování všech pravi-
del, která chrání návštěvníky i pracov-
níky úřadu.

ZMĚNA OTEVÍRACÍ DOBY 
ČESKÉ POŠTY 
Provozovna Letecká 91, Libčice 
nad Vltavou, bude od 1. května 
otevřená v těchto hodinách:
n Pondělí 8.00–18.00 
n Úterý 8.00–14.00 
n Středa 8.00–18.00 
n Čtvrtek 12.00–18.00 
n Pátek 8.00–14.00 

Nový telefon je 954 225 266. 

V době mimořádných opatření je čas 
vyhrazený pro lidi nad 65 let od 8 do 
9 hodin.

ODLOŽENO
Z důvodu mimořádných opatření 
proti šíření nemoci covid-19 byly 
dočasně odloženy akce: 
n 15. reprezentační ples města
n Vítání občánků
n Setkání jubilantů

O náhradních termínech vás budeme 
s předstihem informovat. 

DEN VÍTĚZSTVÍ 8. května
Vzpomínkový den za oběti druhé 
světové války a osvobození od fašismu 
je připomínkou chrabrosti a oddanosti 
zemi. Je i varováním, aby se tato situa-
ce nikdy neopakovala. Uctění památky 
a položení věnců proběhne ve čtvrtek 
7. května bez přítomnosti veřejnosti. 

LÉKÁRNA

Lékárna Libčice je otevřena  
v tyto dny a hodiny: 
n Pondělí 8.30–12.30 a 13.00–17.00
n Úterý 13.00–17.00
n Středa 8.30–12.30 a 13.00–17.00
n Ve čtvrtek a pátek je prozatím zavřeno. 

Kontakty, kde si lze rezervovat  
nebo objednat léky: 
T: 281 912 898 
E: lekarna.libcice@gmail.com 
FB: Lékárna Libčice

Webové stránky jsou v přípravě,  
k dispozici bude i objednávkový formu-
lář na e-recepty.

ROZNOS LIBČICKÝCH NOVIN
Od března Česká pošta změnila  
roznos zásilek, nově probíhá  
distribuce Libčických novin  
z pobočky v Roztokách. 

Na základě špatné zkušenosti  
(březnové číslo se nedostalo téměř 
do 40 procent libčických domácnos-
tí) a neúměrně dlouhé lhůty distri-
buce (až 10 dnů) se město rozhodlo 
ukončit spolupráci a najalo pracovní-
ka z Libčic. 

Prosíme občany v případě nedoručení 
Libčických novin, aby nám napsali  
e-mail na: libcicke.noviny@libcice.cz.

NOVÝ WEB
Letos proběhne příprava zcela 
nového webu města. Pomozte nám 
vytvořit kvalitní městský web. 

Zajímají nás vaše zkušenost s dosavad-
ním webem, a proto uvítáme vaše tipy 
a doporučení na jeho vylepšení. 

Své podněty zasílejte na e-mail:  
libcicke.noviny@libcice.cz. Došlé návr-
hy vyhodnotí komise pro média. 

informace
Velkoobjemové kontejnery
SOBOTA 16. 5. 8.00–12.00
n   Ke Studánkám
n   Pod Saharou u č. p. 705
n   Kralupská
n   Tržní / Nerudova
n   Letecké náměstí

Termíny svozu bioodpadu 
v květnu a červnu 2020
PONDĚLÍ 4. 5., 18. 5. a 1. 6.
Hnědé popelnice se vyvážejí vždy 
lichý týden. 

NABÍDKA 
ZAMĚSTNÁNÍ
PRACOVNÍK ČETY
Městský úřad Libčice nad Vltavou  
hledá pracovníka do čety na úklid  
a údržbu města. 
Bližší informace získáte:  
T: 233 101 653
E: tajemnik@libcice.cz

PEDAGOG AJ, Č, F  
PRO 2. STUPEŇ
ASISTENT PEDAGOGA 

Základní škola Libčice nad Vltavou 
hledá nové pracovníky. 
Nabízíme částečný i plný pracovní  
úvazek, odpovídající platové ohodno-
cení, benefity, osobní rozvoj  
a vzdělání.
Bližší informace získáte: 
T: 233 930 826  
E: raveane@skola.libcice.cz

KUCHAŘKA
Mateřská škola Libčice nad Vltavou 
přijme zaměstnance do kuchyně. 
Bližší informace získáte: 
T: 727 813 875 
E: skolka@libcice.cz

UPOZORNĚNÍ:
n   Díky rozvolňování mimořádných 

opatření se bude postupně ob-
novovat činnost spolků a dalších 
organizací. Sledujte web města.

Vážení spoluobčané,
osobně na módní trendy příliš nedám, 
ale musím s pokorou uznat, že reálně 
hýbají společenským životem. Přestože si 
myslím, že žádná reklama mne nemů-
že přesvědčit, abych zakoupil výrobek, 
vesele nakupuji na základě podprahové-
ho vnímání reklamy. Tak se v současné 
době naplnil sen všech propagandistů 
a manipulátorů. 

Dnes více než kdy předtím je mož-
né populaci tzv. rozvinuté společnosti, 
disponující novinami, rádiem, televizí 
a sociálními sítěmi, dopravit efektivně 
do hlavy potřebné informace o tom, co si 
mají myslet. Jakkoli někteří lidé pochy-
bují, žijeme v demokratické společnosti. 

Demokracie však není samozřejmostí 
a podléhá tlakům zájmových skupin, 
které se snaží demokracii přizpůsobit 
k svému vidění světa. V dnešní nesporně 
těžké době, pokud nám jen síly dovolí, 
nepodléhejme tlaku médií, nenechme se 
zatlačit do situace, aby život sklouzl do 
začarovaného kruhu mezi pohovkou, 
televizí a ledničkou. 

To, co nyní prožíváme s pandemií, 
je situace, kterou lidé prožívali po tisíce 
let. Od druhé světové války žádná vláda 
a samosprávy obcí nemusely řešit takový 
problém. Jenom se nás to chvíli netýkalo 
a my jsme v materiálním blahobytu 
zapomněli, že život může mít i odvrá-
cenou tvář. Situace se jistě brzy vrátí do 
normálu. Svět ale bude jiný. To budeme 
muset akceptovat. Nejkrásnějším slovem 
je slovo naděje. Robert Fulghum, britský 
spisovatel, o naději napsal:

„Věřím, že fantazie je silnější než vě-
dění. Že mýty mají větší moc než histo-
rie. Že sny jsou mocnější než skutečnost. 
Že naděje vždy zvítězí nad zkušeností. 
Že smích je jediným lékem na zármutek. 
A věřím, že láska je silnější než smrt.“ 

To, co jsem napsal, platí i pro naše 
malé, ale krásné město.

Přeji vám hodně zdraví a klidné 
májové dny n

Pavel Bartoš, starosta
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RADA MĚSTA 25. 3.

n  Souhlasí s pořízením pasportu hřbi-
tovů za cenu 86 000 Kč.

n  Souhlasí s pronájmem zahrádky 
parc. č. 64 v Letkách.

n  Doporučuje ZM přijmout pozemek 
parc. č. 809/2 Libčice o výměře 66 m2 
jako dar městu.

n  Jmenuje členy komise pro média: 
Mgr. Jaroslav Richter, Ing. Petr Česák, 
Olga Mračková, Jitka Cibulková,  
Vladimír Kliment, Michal Kuchta,  
Mgr. Kateřina Hrachovcová.

n  Bere na vědomí informaci o dosud 
přijatých opatřeních k covidu-19.

RADA MĚSTA 1. 4.

n  Souhlasí s textem zadávacích pod-
mínek výběrového řízení na projek-
tanta adaptace budovy č. p. 54 pro ZŠ 
a s obesláním firem: Stavex Europe, 
s. r. o., Atribut Solutions, s. r. o., Xapiier 
Architects, DAM architekti, s. r. o., 
PIKAZ, s. r. o., Plans architekti, s. r. o., 
Ing. Tomáš Novotný. Jedná se o veřej-
nou zakázku malého rozsahu a soutěžní 
podmínky budou zveřejněny na úřední 
desce města.

n  Bere na vědomí informaci starosty 
o zadání zakázky na tréninkové hřiště 
Letky – zabezpečení svahu, stavba opěrné 

zdi a úprava terénu na pozemku města 
parc. č. 164 Letky za cenu 159 853 Kč. 

n  V souvislosti s vládními opatřeními 
odkládá termín dubnového jednaní 
zastupitelstva města. 

n  Bere na vědomí informaci o dosud 
přijatých opatřeních k covidu-19.

n  Souhlasí s výběrem firmy Rekon-a-
-stav, s. r. o., na zhotovení 2 ks půlkru-
hové lavičky za cenu 85 129 Kč.

n  Souhlasí se zpracováním žádosti o do-
taci a administraci dotace na pořízení 
kompostérů pro občany firmou EU 
Legal Advisory, s. r. o., se základním po-
platkem za zpracovaní ve výši 30 000 Kč 
a odměnou uznatelnou v případě uděle-
ní dotace ve výši 50 000 Kč.

RADA MĚSTA 22. 4. 

n  Souhlasí s textem zadávacích podmí-
nek výběrového řízení na zhotovitele 
akce – Konečná úprava přední zahrady 
ZUŠ (sadové úpravy, architektonické 
a stavební řešení) a s obesláním firem: 
BARESTAV, s. r. o., MRJ, s. r. o.,  
Ing. Jan Švejkovský – JENA,  
BLIGA, a. s., Stavounion Praha, s. r. o.

n  Souhlasí s textem zadávacích podmí-
nek výběrového řízení na zhotovitele 
akce Výběr zpracovatele projektové 
dokumentace a inženýrská činnost pro 
vydání společného povolení liniové 

stavby technické infrastruktury v ulici 
Hašlerova (vodovod, tlaková kanali-
zace, plyn) a s obesláním firem: VDI 
Projekt, s. r. o., INGUTIS, spol. s r. o., 
AFRY CZ, s. r. o., AquaKlimax s. r. o., 
MR&S architekti, s. r. o.

n  Souhlasí s nákupem 6 ks polopod-
zemních kontejnerů na separovaný 
odpad (papír, plast, sklo, tetrapak), 5 ks 
o velikosti 5 m3 a 1 ks o velikosti 3 m3 
od společnosti MEVA, a. s.

n  Bere na vědomí odpisový plán ZŠ 
Libčice nad Vltavou na rok 2020.

n  Souhlasí s pronájmem zahrádky 
parc. č. 45 Letky o výměře 38 m2.

n  Rada města souhlasí s odkladem 
platby nájemného firmě Ludvík, s. r. o., 
za druhé čtvrtletí do konce roku 2020.

n  Bere na vědomí informaci o dosud 
přijatých opatřeních k covidu-19  
k 22. dubnu a souhlasí s předpokláda-
ným otevřením MŠ od 25. května dle 
aktuální situace a při splnění podmínek 
a nařízení MŠMT a MZ.

n  Stanovuje nový termín jednání  
zastupitelstva města na 10. června 
v kulturním domě od 18 hodin za při-
jetí příslušných opatření. Termíny  
15. dubna a 17. června se ruší.

n  Souhlasí s oslovením Mgr. Křivo-
nožky na poskytování právních služeb 
městu.

Nejdůležitější body z jednání města

KORONAVIRU NAVZDORY

Ukliď Česko, ale nesmí tě při tom nikdo vidět

Na přelomu března a dubna se 
objevila výzva k improvizované-
mu úklidu města namísto covi-

dem-19 zrušené tradiční akce Ukliďme 
Česko. Zájemci, kteří se rozhodli mezi 
2. a 5. dubnem v osamění uklidit něja-
kou část Libčic, si mohli na městském 
úřadě vyzvednout pytle a správa města 
výsledky jejich práce posléze odvezla. 
V rámci Libčického občanského spolku 
(LOS) moje žena Lucie vyzvala k úkli-

du lesa pod silnicí mezi evangelickým 
hřbitovem a horní zatáčkou. Na úseku 
se takřka v partyzánském utajení vy-
střídalo několik rodin či jednotlivců, po 
nichž u silnice zbyly běžné plody české-
ho lesa – asi tak 30 pneumatik, nábytek, 
sanitární zařízení, lahve, plechovky 
nádobí apod. Neznámým uklízečům 
nejen z této lokality díky a lesu zdar! n

Jaroslav RichterOdpad posbíraný v lese.

Dokončovací 
práce  
na silnici 
III/24017.
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INVESTICE 2020

Rozjeté akce

DOPRAVA

Oprava silnice kolem kralupského 
hřbitova finišuje

Zásadní informací především pro 
obyvatele sídliště Stará Sahara je 
postup prací na opravě kanali-

zace. Záštitu nad přípravou převzaly 
VKM, a. s., Kladno. V minulém roce 
bylo nejprve nutné důkladně zmapo-
vat nelogická propojení původních 
větví splaškové a dešťové kanalizace po 
likvidaci centrální nádrže s nuceným 
oběhem, tzv. septiku. Objevem byly 
některé původní a skryté spojovací 
šachty pod zemí. Zjištěna byla nedosta-
tečná kapacita společného odtokového 
potrubí ze sídliště. To vše způsobovalo 
občasné vytékání splaškových vod 
na povrch. V minulých týdnech byly 
provedeny VKM, a. s., průzkumné 
vrty v místě budoucí retenční nádrže 
povrchových vod. Nyní čekáme na 
dokončení projekční práce a získání 
stavebního povolení pro částečnou vý-
měnu poškozených potrubí. Hlavním 
cílem dvouletého snažení je dokončit 

stavební práce a oddělit splaškovou 
a dešťovou kanalizaci a jejich napojení 
do páteřních řadů.

Další velmi sledovanou akcí je  
projekční příprava a získání staveb- 
ního povolení pro přestavbu domu  
č. 54, který je součást ZŠ. V přízemí 
je plánováno rozšíření kapacity školní 
jídelny, v prvním patře a podkroví bu-
dou vybudovány třídy ŠD. Na základě 
požadavků hygieny se budou provádět 
úpravy toalet pro žáky, neboť počet  
a jejich stav nevyhovuje požadovaným 
normám. Momentálně se dokončuje 
projekt úprav s cílem uvolnit prostory 
a zvětšit kapacitu školy. 

V květnu bude probíhat výběr 
dodavatele na projekt zasíťování (voda, 
kanalizace, plyn) ulice Hašlerova. Jedná 
se o dlouhodobě plánovanou akci, 
která vychází z akčního plánu. Samotná 
realizace záměru bude finančně nároč-
ná, a tudíž závislá na získání dotace. 

Z vlastních prostředků města nebude 
realizovatelná. Druhým vyhlášeným 
výběrovým řízením je akce stavební 
a zahradnické úpravy přední zahrady 
v ZUŠ, kde se vybírá realizátor. Budova 
ZUŠ prošla kompletní rekonstrukcí 
a i její okolí doznalo pozitivních změn, 
a proto je logickým krokem finální 
úprava horní zahrady. Spodní zahrada 
bude zatím ponechána v původním 
stavu pro možné budoucí využití. n

Jaroslav Čermák, správa majetku

OPRAVA KOPCOVITÉ ČÁSTI 
KRAJSKÉ SILNICE III/24017 
VEDOUCÍ KE KRALUPSKÉMU 
HLAVNÍMU HŘBITOVU A DÁLE 
DO DOLAN A LIBČIC SE JIŽ VELMI 
RYCHLE BLÍŽÍ KE SVÉMU KONCI. 

Stavbyvedoucí českolipské firmy 
SaM Ing. Vít Šťastný potvrdil, že 
již došlo k instalaci všech požado-

vaných svodidel. Nyní jsou za pomoci 
finišeru pokládány poslední asfaltové 
podkladní vrstvy, které ještě budou po 
celé délce opravované vozovky komplet-
ně potaženy vrchní vrstvou obrusnou. 

Finální práce proběhnou v dubnu, 
avšak opětovnému zahájení provozu 
musí předcházet nezbytná oficiální 
kolaudace za přítomnosti zadavatele. 

Rychlé provedení kolaudace může 
zkomplikovat mimořádný stav, protože 
k vykonání kolaudačního aktu je třeba 
v časovém předstihu svolat všechny 

pověřené odborníky. Po kolaudaci 
bude obnoven provoz místních auto-
busových linek, které zde začnou opět 
projíždět okamžikem vyhlášení. n red

FO
TO

: W
W

W
.P

IX
A

B
AY

.C
O

M

Celková hodnota investic
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ZPRÁVY Z RADNICE

MÍSTNÍ POPLATKY

Sloučení plateb za poplatky?
ČINNOST ÚŘADU V OBDOBÍ NOUZOVÉHO STAVU

Dodávky ochranných pomůcek

VÝROBA LAVIČKY

Májové posezení

ÚZEMNÍ PLÁN

Zahájení zpracování nového územního plánu

POPLATEK ZA KOMUNÁLNÍ 
ODPAD NEBO ZA PSA JE 
V SOUČASNÉ DOBĚ NUTNÉ 
PLATIT JEDNOTLIVĚ. 

Vícečlenná domácnost, která 
upřednostňuje bezhotovostní 
platby, musí poslat několik 

platebních příkazů za sebou. Nešlo by 
tedy najít řešení, které by dokázalo vše 
sloučit do jedné platby? Na podnět 
občanů jsme se touto možností zabý-
vali. V současnosti platby probíhají tak, 
že má každý občan města jedinečný 
variabilní symbol a ten je nutné uvádět 
při platbách. Nastavení jedné platby 
pro domácnost je v současné době 
limitováno programovými omezení-
mi. Možným řešením je zavedení tzv. 
společného zástupce, který by provedl 
platbu za celou domácnost. Nutností je 
vyplnění formuláře, kde by byl uveden 
tento zástupce a členové domácnosti 

jako ostatní poplatníci. Daný formulář 
by musel být doručen osobně nebo 
zaslán datovou schránkou. Při společné 
platbě by však odpadla možnost rozdě-
lení na pololetní splátky. Toto 
sloučení však neumožňuje 
společnou platbu různých 
poplatků, například za 
odpad a psa. 

Na první pohled 
jednoduše vypadají-
cí úkon není bohužel 
zcela triviální. Na 
úřadě budeme hledat 
řešení, které by bylo 
co nejpohodlnější pro 
obyvatele města a které 
by zároveň vyhovovalo 
technickým možnostem 
úřadu. Věříme, že se nám 
ho podaří najít a bude-

me vás v druhém pololetí informovat 
o možnostech plateb v příštím roce. n

Martina Žitná, matrikářka

MĚSTSKÝ ÚŘAD DOSTÁVÁ NEPRAVIDELNÉ DODÁVKY 
DEZINFEKCE OD ORP ČERNOŠICE PROSTŘEDNICTVÍM MĚÚ 
ROZTOKY, KTERÁ JE ZA POMOCI DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 
DISTRIBUOVÁNA OBČANŮM, VČETNĚ DEZINFEKCE,  
KTEROU VYRÁBĚJÍ HASIČI SAMI. 

Pravidelnější dodávky ochran-
ných prostředků získává město 
od Středočeského kraje, distri-

buované v Gymnáziu Hostivice a jsou 
určené pro pečovatelskou službu.

Denně se odesílá dotazník o stavu 
zásob a potřebách, dodáváno je však 
pouze dostupné zboží, takže například 
respirátory třídy 3 jsme zatím nespatři-
li. Pozitivem jsou cesty do Hostivic a ne 
do Jílového, jak tomu bylo na začátku 
nouzového stavu.

NÁKUP OZONIZÁTORŮ
Čištění ozonem je plně ekologická 
metoda, která nezatěžuje životní 
prostředí. Po jeho aplikaci nezůsta-
ne žádná zdraví škodlivá substance 
a ozon se brzy rozloží (přemění) na 
kyslík, nezbude po něm žádný zápach, 
žádné pozůstatky. 

Dezinfekce ozonem umožňuje 
znovu dýchat čerstvý vzduch. Město 
objednalo dva kusy velmi výkonných 
vyvíječů ozonu, kterými se mohou 
dezinfikovat velká vozidla i středně 

velké prostory. Ozon působí v místnos-
ti asi tři hodiny a ničí veškeré bakterie 
i viry bez následných chemických stop. 
Tímto způsobem budou dezinfikovány 
veřejné a sportovní prostory, obchody, 
lékařská zařízení a další možné objekty, 
kde dochází ke shromažďování veřej-
nosti. Dodávka prvního je přislíbena 
v druhé polovině dubna, druhého 
počátkem května.

MĚSTSKÝ DRÁTOVÝ ROZHLAS
Při zavedení nového komunikační-
ho nástroje mobilního rozhlasu bylo 
rozhodnuto o ponechání stávající-
ho drátového rozhlasu, pokud bude 
technicky možné jej udržet v činnosti. 
Provedli jsme prověrku funkčnosti po 
celém městě a zaznamenali výpadky 
a zahájili opravy. 

V Chýnově se podařilo najít a opra-
vit poruchu vedení a celou lokalitu 
opětovně zprovoznit. Opravili jsme 
problematický bod na vrcholu Kame-
níčku. Jen díky starým zásobám repro-
duktorů našeho servisního technika 
se podařilo zprovoznit několik dalších 
míst. Těžko řešitelnou lokalitou je 
Sahara, kde jsme museli na přání ma-
jitelů domu odstranit vedení pro celou 
oblast, a nyní hledáme náhradní trasu. 

Nespornou výhodou starého 
zařízení je funkčnost i v případě 

výpadku elektřiny a mobilních 
sítí. Dříve narození si jistě 
vzpomenou na výuku bran-
né výchovy, kdy chemický 
poplach byl vyhlašován ručním 
bušením do ocelové kolejnice 
a radioaktivní poplach kostel-
ními zvony, kde opět postačila 
hrubá síla kostelníka tahajícího 
za provaz. n

Roman Dědič, tajemníkV únoru si občané z navržených 
miniprojektů v centru města 
odhlasovali kruhovou lavičku na 

náměstí Svobody u prodejny potra-

vin. Lidem se tento záměr velmi líbil. 
Začala se řešit realizace a pochopitelně 
se ukázalo několik technických překá-
žek, především že se plný kruh oproti 

původnímu předpokladu do prostoru 
nevejde a i drobná úprava v podobě 
mírného odsazení obrubníků není 
možná, neboť komunikace je v majetku 
kraje. Debatovalo se, zda lavičku zmen-
šit na pět osmin kruhu. Navíc v místě 
kotvení probíhají inženýrské sítě. 

Konečným kompromisem jsou dvě 
půlkruhové lavičky u obou stromů 
navržené tak, aby nezasahovaly do 
komunikace. Městský architekt Jiří 
Opočenský zpracoval nákres a speci-
fikaci – kotvení zemními vruty nad 
stávajícími sítěmi, nohy žárově zinko-
vaná ocel a kvalitní tvrdé dřevo. Město 
obdrželo čtyři cenové nabídky a zakáz-
ku přidělilo začátkem dubna libčické 
firmě Rekon-a-stav, s. r. o., s nejnižší 
nabídkovou cenou. Instalace proběhla 
koncem dubna. n red

Po výběru projektanta územního 
plánu, který proběhl v únoru, 
byl v březnu připomínkován 

návrh smlouvy. Po podpisu této 
smlouvy jsme mohli přikročit k sa-
motnému zahájení zpracování územ-
ního plánu. 

Město podalo žádost na odbor 
územního plánování v Černošicích 
o poskytnutí dat z územně analytických 
podkladů a dalších územně plánova-

cích podkladů. Jedná se o vektorová 
data polohopis, výškopis, krajinná 
studie a nejaktuálnější verze Územ-
ně analytických podkladů správního 
obvodu obce s rozšířenou působností 
Černošice. 

V dubnu proběhl terénní průzkum 
zpracovatelského týmu Šindlerová 
Felcman. Vzniklé dotazy a upřesnění 
byly projednány na první seznamovací 
schůzce, které byl přítomen pořizova-

tel a určený zastupitel. Zde bylo také 
potvrzeno, že nový ÚP vznikne dle 
nových standardů MMR dle metodiky 
z podzimu 2019. 

Tato standardizace zjednoduše-
ně spočívá v barevném sjednocení 
jednotlivých funkcí území a jejich 
označení. Bylo nutné upřesnit detaily 
technické infrastruktury a některé 
podněty a požadavky ze schváleného 
zadání ÚP. n redKonečným kompromisem jsou dvě půlkruhové lavičky.

Zaplatit poplatek za psa  
a odpad dohromady nelze.
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Výkonný vyvíječ ozonu. FOTO: ROMAN DĚDIČ
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA

Aktuálně z pohledu zřizovatele
ŠKOLSTVÍ V SOUČASNÉ 
DOBĚ PROŽÍVÁ VELMI 
ZVLÁŠTNÍ OBDOBÍ, KTERÉ 
SE VYMYKÁ JAKÉKOLI 
PODOBNÉ SITUACI 
V MINULOSTI. JIŽ VÍCE 
NEŽ MĚSÍC JE BUDOVA 
ZÁKLADNÍ ŠKOLY OSIŘELÁ, 
ALE PŘESTO NESPÍ. ŽÁCI SE 
UČÍ Z DOMOVA, PROBÍHÁ 
ZÁPIS DO PRVNÍCH TŘÍD, 
ŘEŠÍ SE REKONSTRUKCE. 

INSPEKČNÍ ŠETŘENÍ
Naše škola se v posledních týdnech na 
základě dvou vnějších podnětů do-
stala do hledáčku inspekčních útvarů. 
Jedním byl Inspektorát práce a jeho 
kontrola neshledala žádná pochybení. 
Stejně dopadlo i kontrolní šetření Čes-
ké obchodní inspekce týkající se údajně 
neoprávněného užívání nálepky „Rodi-
če vítáni“ na vstupních dveří školy. 

I zde inspekce nepotvrdila závadu, 
neboť se na dveřích nachází pouze 
těžko čitelné torzo této nálepky. Dále 
vedení školy požádalo o hodnocení dis-
tanční výuky Českou školní inspekci. 
Na oficiální výsledek zatím čekáme.

ANKETA MEZI UČITELI
Vedení školy bylo v posledních měsí-
cích vystaveno drobnohledu některých 
nespokojených rodičů. Město v roli 
zřizovatele přislíbilo prostřednictvím 
školské rady přijmout do konce dubna 
určitá opatření, která odstraní defi-
nované nedostatky a umožní posun 
k lepšímu. 

Vyhlášení nouzového stavu a uzavře-
ní škol postavilo těmto snahám do ces-
ty překážku. Prioritou se stala nutnost 
věnovat se nově vzniklé situaci. Hledat 
možná řešení zlepšení atmosféry ve 
škole jde pouze se zapojením pedago-
gů. Původně bylo naplánováno jednání 
školské rady a učitelů, které však nebylo 

s ohledem na omezení volného pohybu 
osob možné realizovat. Z tohoto důvo-
du byla vytvořena anonymní anketa, 
která se zaměřila na spokojenost učitelů 
s atmosférou ve škole, dále zjišťovala, 
jak vnímají podporu jejich práce ze 
strany vedení školy. 

Výsledky ankety projedná na nejbliž-
ším zasedání školská rada. S ohledem 
na aktuální situaci je pochopitelné, že 
termíny slibovaných opatření ve škole 
prezentované na únorovém setká-
ní s rodiči naberou několikatýdenní 
zpoždění.  

REKONSTRUKCE MENŠÍ I VĚTŠÍ
Vedení města již dlouho deklaruje, že 
jednou z priorit je dostatečně kvalitní 
vybavení školy. V současné době se 

řeší provizorní rozšíření školní jídelny 
o bývalou učebnu hudebny. 

Cílem je zajistit odstupové vzdále-
nosti dětí při konzumaci obědů a je 
v plánu ji otevřít koncem května, kdy 
se děti vrátí do školy. Dále jsou v pl-
ném proudu přípravy na rekonstrukci 
a zvětšení kapacity dívčích a chlapec-
kých toalet. Předpokládáme dokončení 
v nejkratším čase po vyřízení všech 
potřebných náležitostí. 

Věřím, že se nenaplní černé scénáře 
ohledně problémů s nedostupností 
některých stavebních materiálů, které 
by tuto investiční akci zpozdily. Ve fázi 
příprav je také celková adaptace budo-
vy č. p. 54. Zde se nacházejí prostory 
současné jídelny, nad ní dva služební 
byty a poměrně velké nevyužívané 
podkroví. 

Bylo vypsáno výběrové řízení na 
zhotovitele projektové dokumentace, 
jejímž výsledkem bude adaptace budo-
vy na jídelnu s větší kapacitou a čtyři 
třídy školní družiny. Tento zásah uvolní 
potřebné prostory, neboť škola je dnes 
na hranici své kapacity. n

Vít Penížek, místostarosta
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Děti zůstaly doma
STŘEDA 11. BŘEZNA  
SE NAVŽDY STANE MEZNÍKEM 
PRO VŠECHNY ŠKOLÁKY. BYL 
TO DEN, KDY DĚTI ZŮSTALY 
DOMA A NEŠLY DO ŠKOLY. 

Bezmála dva měsíce se děti 
učí v domácím prostředí. 
Byla to změna nejen pro ně 

samé, také pro učitele a rodiče. Tato 
situace přinesla nové zkušenosti 
a nás zajímalo, jak výuku na dálku 
hodnotí učitelé i rodiče. 

„Ke konci března jsem rodičům 
navrhla možnost učení se s dětmi 
přes Skype, kde zvládneme udělat 
část zadaných úkolů. Mnoho rodičů 
to uvítalo, za což jsem moc ráda. 
Chtěla bych říci, že si velmi cením 
ochoty rodičů a toho, jak zodpověd-
ně k výuce svých dětí přistupují. Ti, 
kdo mají možnost, mi pravidelně 
poskytují zpětnou vazbu zasíláním 
fotografií některých cvičení. Děti se 
na učení obvykle těší, přicházejí na 
Skype s úsměvem a mají možnost 
vidět se se svými kamarády. 
Zdá se mi, že se opravdu 
snaží, a já mám alespoň 
nějakou představu 
o tom, jak učení 
zvládají. Online 
výuka probíhá 
ve skupinkách 
po 5 dětech a já 
se jim mohu více 
individuálně věno-
vat. Učení ve škole to 
ale nenahradí, kde si děti 
mohou plnit úkoly na koberci, po 
třídě nebo spolupracovat ve skupin-
kách a jsme tam společně celá třída. 
Každého mohu obejít a zkontrolovat, 
jak se mu daří splnit úkol,“ popisuje 
svou zkušenost Mgr. Helena Matějo-
vá, třídní učitelka 2. B. 

Odpočinek dostal distanc. Před 
několika týdny se vlivem opatření 
proti šíření nemoci covid-19 ve 
spoustě domácností změnil život. 
Především v domácnostech s dětmi. 

Fenomén zvaný distanční výuka nás 
postavil před těžkou zkoušku. Vše 
se brzy rozběhlo a nyní je vyučo-
vání „na dálku“ v podstatě běžnou 
součástí života. Za to patří všem 
aktivním pedagogům velký dík. 
„Mé děti se na pravidelné setkávání 
na internetu těší, poctivě doplňují 
učivo a plní zadané úkoly. Za sebe 
mohu napsat, že v módu 3 v 1 
(práce + vyučování + vaření) jedu 
naplno bez reálné vidiny odpočin-
ku. Dlouhodobě neudržitelný stav. 
A tak se stejně jako ostatní těším na 
konec karantény a běžný chod do-
mácnosti. Ale uvědomuji si, že mám 
velké štěstí, protože čas strávený 
s dětmi je k nezaplacení. V dnešní 
uspěchané době, kdy se společně 
u stolu sejdeme stěží o víkendech, je 
moc dobře, že můžeme být spolu,“ 
hodnotí Olga Mračková, maminka 
dvou žákyň prvního stupně.

„Fungujeme, jak se dá. Žáci zada-
né úkoly plní, komunikujeme pro-
střednictvím Facebooku a bakaláře. 

Jak to bude vypadat a kolik toho 
budeme dohánět po návra-

tu dětí do školy, lze jen 
těžko říci. Kromě za-

dané práce posílám 
odkazy na zajímavé 
dokumenty a filmy, 
abych učivo trochu 
oživil,“ doplňuje 

Mgr. Tomáš Ram-
pír, učitel dějepisu, 

zeměpisu a informatiky 
na druhém stupni. 

„Asi největší starost nám dělají 
přijímačky. Eli se učí pravidelně, 
denně jí to v průměru zabere přes 
dvě hodiny. V posledních týdnech 
se množství úkolů ustálilo, zpočát-
ku toho bylo moc. Dostává i úkoly 
z tělesné výchovy, kde je detailně 
popsán popis cviku. Se svými spolu-
žáky je v kontaktu prostřednictvím 
sociálních sítí,“ popisuje domácí vý-
uku své deváťačky maminka Pavla 
Petržílková. n red

www.libcice.cz

OTEVŘENÍ ŠKOL

Do lavic se vrací 
pouze první stupeň

Ministerstvo školství, mládeže a tě-
lovýchovy ČR v dubnu vyhlásilo, 
že účast žáků do 30. 6. nebude 

povinná. Pouze žáci prvního stupně se mo-
hou od 25. května vrátit do školních lavic 
za jasně stanovených podmínek. Učitelé 
nyní u rodičů ověřují zájem. V učebně bude 
šatna a roušky budou žáci nosit ve spo-
lečných prostorách školy. U dětí se budou 
střídat paní učitelky, asistentky pedagoga 
a vychovatelky. 

Klasická školní družina nebude v pro-
vozu, ale dopolední výuka se překlopí do 
odpoledních aktivit. Všichni pedagogové 
jsou vybaveni počítači, škola nabízí žákům 
k zapůjčení PC a notebooky pro distanč-
ní výuku. Žáci 2. stupně se budou nadále 
vzdělávat distančně a budou možné indivi-
duální konzultace. Pokyny MŠMT k výuce 
jsou k dispozici od konce dubna. Naše škola 
se na návrat skupin 1. stupně intenzivně 
připravuje. V tomto školním roce probě-
hl zápis do prvních tříd online. Rodiče 
budoucích prvňáků své děti mohli přihlásit 
elektronicky. K datu 20. dubna lze s určitos-
tí potvrdit dvě první třídy. Vážíme si důvěry 
rodičů, kteří své děti přihlásili. 

„Děkuji všem dobrovolným švadlen-
kám, které ve škole šijí roušky. Ráda bych 
touto cestou poděkovala paní Hannah 
Bartíkové, paní Bartíkové starší a paní 
Lence Čermochové, které vyrobily přes 
100 roušek. Velké poděkování také patří 
paní Ireně Ahneové, která naší škole daro-
vala PC a tiskárnu. Ráda bych touto cestou 
také poděkovala všem rodičům, kteří 
s námi trpělivě a chápavě zvládají toto 
těžké období,“ vyjadřuje své poděkování 
ředitelka Mgr. D. Raveane. n

Školní třídy zejí prázdnotou.
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Vedení města již dlouho 
deklaruje, že jednou z priorit 
je dostatečně kvalitní vybavení 
školy. V současné době se 
řeší provizorní rozšíření školní 
jídelny o bývalou učebnu 
hudebny.

CO SE NEVEŠLO 
n   Příspěvek Olgy Mračkové  

Po nás potopa? 
n   Příspěvek Mgr. Zuzany Benešové, 

třídní učitelky 6. A
Oba příspěvky najdete na  
www.libcice.cz/noviny
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ŽIVOT V CENTRU LIBČIC PŘED LÉTY (IV)

Zahrady a zahradníci
PRO TY, KTERÉ ZDEJŠÍ HISTORIE 
JEŠTĚ BAVÍ, PŘINÁŠÍM DNES 
KAPITOLU ZAHRADNICKOU. 
LIBČIČTÍ, TAK JAKO OBYVATELÉ 
VŠECH MALÝCH MĚST A VESNIC, 
BYLI PĚSTITELÉ A ZAHRÁDKÁŘI. 
PŘESTO SE V MINULOSTI 
V NAŠEM MĚSTĚ UŽIVILI MNOZÍ 
ZAHRADNÍCI.

Vzpomínám zejména na pana 
Tlustého, který bydlel, jak jinak, 
ve vile v Zahradní ulici. Měl 

velké skleníky, které byly v ulici Za 
kovárnou, směrem k dnešní hasičárně. 
Pan Tlustý dělal čest svému jménu, 
navíc byl veselý, halasný a prostořeký. 
Líbil se ženským. Asi proto tam babička 
chodila nejraději a já byl nadšený, když 
mne vzala s sebou. Vždy jsem se naučil 
něco ze života a obohatil dětský slovník 
o zajímavé výrazivo. Ve sklenících to 
vonělo vlhkým teplem a rostlo tu vše 
jako o život.

Další zahradnictví leželo kousek 
od nás, na dnešním náměstí Svobody. 
Jiskrovi měli docela velké pozemky nad 
házenkářským hřištěm. Jestli i oni měli 
skleníky, si již nevzpomínám. Co si ale 

pamatuji dobře, byla obrovská černá 
nádrž z vyasfaltovaného plechu. Jímala 
se do ní dešťová voda a my se v ní jako 
kluci celé léto koupávali. 

V domě žilo postupně několik 
generací Jiskrových, naposledy vnuk. 
Stará paní Jiskrová dožila v senior-
ském domě ve Velvarech.  Dnes ve 
zmodernizovaném domě bydlí Šan-
trůčkovi.

Poslední zahradnictví, na které si 
pamatuji, bylo Kefurtových. Leželo 
u jezu, nevím však už přesně kde. 
Může být, že již bylo vlastně v Dola-
nech. V těch místech se katastry tak 
zvláštně prolínají.

Když jsem u katastrů. Vždy jsem si 
myslel, že libčické hranice jsou u Ka-
meníčku směrem k Chejnovu a u Tržní 
ulice směrem do Letek. Mýlka. Jak 
mne upozornila paní L. S., která mi 
naposílala spoustu zajímavých doplňků 
a informací, hranice katastrů jsou těsně 
pod lékárnou a na druhé straně u ma-
teřské školy, tam kde na Chýnovskou 
vychází ulice Borovského. Vyznačují je 
na obou místech speciální patníky (viz 
fotografie). n

Petr Schönfeld Patník hranice katastru Libčice – Chejnov.
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V ZASTUPITELSTVU MÁ KAŽDÝ SVOU „SPECIALIZACI“ 
PODLE PROFESNÍCH A ŽIVOTNÍCH ZKUŠENOSTÍ. JÁ 
SE SOUSTŘEĎUJI NA OBLAST KOMUNIKACE MĚSTA 
S VEŘEJNOSTÍ, A TO DO JAKÉ MÍRY JE PRO LIDI ŘÍZENÍ 
MĚSTA TRANSPARENTNÍ.

Minule jsem zde ocenil novinky 
v informování občanů přes 
mobilní rozhlas a na webových 

stránkách města. Lidé si jistě všimli 
i proměny v Libčických novinách. Je to 
změna čerstvá a hodnocení může přijít 
až časem. Bohužel o novém statutu 
Libčických novin lze již dnes říci, že 
je nepovedený. Jednoduše proto, že 
fixoval některé staré nešvary a nezvý-
šil veřejnou kontrolu nad koncepcí 
novin. Problémem zůstává Facebook, 
kde oficiální informační stránka města 
neexistuje.  Web města nabízí pod 
symbolem pouze proklik, kterým se 
člověk dostane do facebookové skupiny 
Libčice nad Vltavou. O stránce, která 
se tváří jako oficiální stránka starosty 
města, se nemá cenu ani zmiňovat.

Jak jsou na tom, co se informací týče, 
různé další libčické subjekty. Web města 
vyjmenovává v rubrice Organizace 
a spolky 18 takových subjektů. Podívej-
me se, jak jsou na tom některé z nich 
s referováním o své činnosti na webu:

Politické strany ve městě propadají. 
ODS má na stránce www.ods.cz/ms.lib-
cice-nad-vltavou prefabrikované záhla-
ví, pravděpodobně dodávané z centra. 
Poslední novinka z činnosti místní 
ODS je tu z 2. září 2014. ODS provozu-
je ještě stránku www.libcice2018.cz, na 
níž situace není lepší. Zamrzla v období 
před posledními komunálními volba-
mi. Také libčická TOP 09 na stránce 
libcice-top09.cz má jako aktualitu 
předvolební materiál ze 4. srpna 2018. 
Pro obě strany je to smutná vizitka.

Na webových stránkách Libehrad.cz 
je jako poslední zveřejněný příspěvek 
kandidátka do voleb 2018 a v rubrice 
Aktuality jsou výsledky těchto voleb. 
Rovněž se tu nalézá odkaz na www.
facebook.com/libehrad, po prokliknutí 
se objeví zpráva, že obsah není do-
stupný. Liběhrad používal v minulosti 
rovněž trojkoaliční webovou stránku 
Forum Libčice. Zde je poslední pří-
spěvek pod titulkem Liběhrad jde do 
komunálních voleb 2018.

Libčický občanský spolek LOS 
provozuje webovou stránku Libčické 
křižovatky, kde je poslední příspě-
vek z 20. března 2020. Spolek vydává 
nákladem svých členů tištěnou verzi 
Libčických křižovatek. Poslední vyšla 
v minulém roce. Na facebookové 
stránce spolku je poslední příspěvek 
z letošního 23. března. Z interní zna-
losti věci mohu říci, že spolek má více 
editorů než autorů.

DÁLE JEN NAMÁTKOU:
Velmi dobře fungují stránky místního 
Sokola. Jsou přehledně koncipova-
né. Totéž by se dalo říci o stránkách 

místního AFK. Aktuálnost je logicky 
omezená kvůli karanténě.

Libčice.net má podle mne hezké 
webové stránky, což se dá vzhledem 
k zaměření spolku předpokládat. Ani 
zde však nejsou nějaké horké novinky. 
Poslední jsou z února 2020.

Web města uvádí jako webovou 
stránku místního SDH www.hasici-lib-
cice.wz.cz. Kliknutím zjistíte, že stránka 
neexistuje. SDH Libčice však běžně 
provozuje svou facebookovou stránku, 
na níž v době, kdy píšu tento text (14. 
dubna), jsou aktuálně zařazovány udá-
losti. Poslední 10. dubna. 

Chovatelé mají na svých webových 
stránkách oznámení o zrušení akcí kvůli 
karanténě a nabídku pronájmu prostor 
restaurace. V novinkách je jen složení vý-
boru od 25. května 2019. Rybáři nemají 
v informacích nic a v aktualitách zprávu 
o ukončení sezony 2018. Scandula jako 
poslední příspěvek má referát o průbě-
hu Otevřené zahrady 2019. Ochotníci 
z LOĎ dali v březnu 2020 zprávu o zruše-
ném programu. Poslední „nekaranténní“ 
příspěvek je z podzimu 2019.

Tolik namátkový výběr. Dal by se 
učinit závěr, že s informováním jsme 
v Libčicích trochu na štíru. Předem 
bych rád odmítl námitku, že to vše je 
karanténou. Podstatná část stránek, 
které jsem prošel, měla informační 
deficit, když o koronaviru a karanténě 
nebylo ani vidu ani slechu. n 

Petr Schönfeld 
zastupitel za Libčický  
občanský spolek LOS

PETR SCHÖNFELD ZA LIBČICKÝ OBČANSKÝ SPOLEK LOS

Žijeme v Libčicích  
v době informační?

PRODEJ SLEPIČEK

www.drubezcervenyhradek.cz

Červený Hrádek prodává slepičky 
typu tetra hnědá, dominant ve všech 
barvách, slepičky green shell – typu 

araukana a dark shell – typu maranska. 
Stáří: 15–19 týdnů. Cena: 169–219 Kč/ks 

PRODEJ 28. 5. a 12. 6. 2020  
od 10.00 hod.  

Libčice nad Vltavou u Kulturního domu

Info: Po–Pá 9.00–16.00 hod. 
Tel.: 601 576 270, 728 605 840

Velmi dobře fungují stránky 
místního Sokola. Jsou 
přehledně koncipované.  
Totéž by se dalo říci 
o stránkách místního AFK.
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Hledali jsme možnosti, jak usnad-
nit současnou situaci rodičům 
a pomoci jim s předškol-

ním vzděláváním dětí. Není 
to jednoduchý úkol, protože 
toto vzdělávání je založe-
no především na prožitku, 
experimentu, zkušenosti 
a ne na pouhém předkládá-
ní informací. S rodiči jsme 
v kontaktu prostřednictvím 
služby WhatsApp. Vytvo-
řili jsme službu v PDF na 
Edisku, kde je vygene-
rován odkaz, který se 
odešle rodičům a oni 
si pak mohou staho-
vat a tisknout různé 
učební mate riály, 
například pracovní 
listy a šablony pro 
tvoření. Ti z rodičů, kteří 
nemají možnost si mate-
riály vytisknout, si je mohou 
ve školce vyzvednout každý 
den dopoledne. Úkoly dětem 
zadáváme zhruba na 2 týdny. 

Také s rodiči a dětmi čas-
to komunikujeme telefonicky. 
Rozhovor, případně videoho-

vor s dětmi je obvykle velmi krátký, ale 
všem nám udělá velkou radost. Také 

prostřednictvím WhatsAppu 
hodnotíme fotografie jejich 

prací. Jsou to opravdu velké 
šikulky. 

DĚTSKÁ SKUPINA
V naší školce funguje od 
konce března dětská skupina, 
která zajišťuje hlídání dětí 

rodičů zaměstnaných ve 
zdravotnictví a integro-
vaném záchranném 
systému. Celkem se 
staráme o dvě děti 
policistů a jedno dítě 
lékařky. Děti jsou ve 
školce pouze dopole-
dne a před obědem si 
je rodiče vyzvedávají. 
Svačiny si děti nosí 
vlastní, zajišťujeme 
pouze pitný režim. 
Děti to zvládají 
naprosto v pohodě, 

přestože se u nich paní 
učitelky střídají. n

Zdeňka Frantová, ředitelka MŠ

PRO SPORTOVCE JE OBDOBÍ 
KARANTÉNY ČISTÝM 
UTRPENÍM. DŘÍV NEBO 
POZDĚJI NÁM SPORTOVÁNÍ 
ZAČNE CHYBĚT A TĚLO 
PRAHNE PO POHYBU. 

Jedinou možností je individuální 
cvičení v bezpečí domova. Ales-
poň částečně se sportovci snažili 

toto období zpříjemnit různými výzvami 
ať už ryze sportovními, nebo pro zábavu. 
Za zmínku stojí celosvětová výzva #Sta-
yAtHomeChallenge, která se šířila po 
sociálních sítích ve formě krátkých videí 
zachycujících nejčastěji sportovní doved-
nosti protagonistů. Okurkovou sezonu si 
zpestřili na Instagramu (instagram.com/
hazena_libcice) i třeba místní házenkáři. 
Fotka najdi 7 rozdílů měla velký úspěch. 
Konečně se přísná omezení uvolňují, tak 
se pojďme podívat, jaké možnosti spor-
tování k 22. dubnu v Libčicích v době 
karantény máme.

CHŮZE A BĚH V PŘÍRODĚ
Ideální destinací jsou místa, kde nepo-
tkáte tolik lidí. Zkuste se proběhnout 
chýnovským lesem nebo se vydejte 
podél zahrádkářské kolonie přes pole 
směrem na Tursko nebo Dolany.

JÍZDA NA KOLE  
A KOLEČKOVÝCH BRUSLÍCH
Pro kolo vám Libčice budou malé, pro-
to se opřete do pedálů a zkuste vyrazit 
podél vody třeba proti proudu směrem 

na Roztoky a dále Tichým údolím na 
Únětice. Ve zdejším pivovaru si můžete 
z okénka koupit PET lahve výborného 
piva a odvézt si ho domů jako odměnu. 
Cesta u vody je ideální i pro kolečkové 
brusle, kdo by v Libčicích neznal cestu 
k jezu a dále do Dolan.  

WORKOUT HŘIŠTĚ
Posilovny a fitka jsou zavřená. Ale své 
svaly si můžete protáhnout na multi-
funkčním workoutovém hřišti v areálu 
Sokola. 

TENIS
Tenis je jedním z mála sportů, které 
za dodržení hygienických opatření 
lze veřejně provozovat. Tenisový 
areál Sokola je k dispozici i široké 
veřejnosti. Kontakty na klíče a stejně 
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MATEŘSKÁ ŠKOLA

Jak pomáháme  
s předškolní přípravou

SPORT V LIBČICÍCH POMALU OŽÍVÁ

Hurá, začínáme sportovat!

www.libcice.cz

tak možnost online rezervace kurtů 
je možné provádět na https://www.
sokollibcice.cz/, záložka sportoviš-
tě/Tenisové kurty. Případně volejte 
Vláďu Přibáně – 775 467 701 nebo se 
zastavte u kohokoli ze členů. A po-
kud jste tenisoví nadšenci, zveme vás 
do našeho oddílu, kde je místa dost 
pro všechny zarputilé i volnočasové 
tenisty. Po několika letech jsme také 
obnovili spolupráci s žalovskou teni-
sovou školou, viz inzerát níže. 

Možnosti k pohybu tedy jsou. Vláda 
zpřístupní v upraveném režimu od  
27. dubna posilovny a fitcentra. Uvidí-
me, co toto datum přinese z pohledu 
využití tělocvičny místního Sokola. 
Držme si palce a sportu zdar! n

Petr Česák, David Kaláb

Nezahálejte a přijďte se protáhnout.
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ZÁKLADNÍ  
UMĚLECKÁ ŠKOLA
Učitelé pokračují v distanční 

výuce žáků v rámci individuálních 
konzultací a projektové výuky.

Pro aktuální informace ohledně 
uvolňování opatření a možnostech 

prezenční výuky od 11. května 2020 
sledujte webové stránky školy 

www.zuslibcice.cz.

knihovna
Nejlepší komiks
Výroční ceny Muriel pravidelně oce-
ňují nejlepší komiksové práce uply-
nulého roku v 10 kategoriích. První 
kategorii Nejlepší komiksová kniha 
získal titul Článek II. scenáristy Jiřího 
Šimáčka a kreslíře Jána Lastomírské-
ho, vydalo Druhé město 2019. Cenu 
za šestou kategorii Nejlepší komikso-
vý strip získala kniha Opráski sčeskí 
historje nakladatelství Grada. n
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Natálka vyrobila 
krásného zajíčka  
pro paní učitelky. 

NABÍZÍ OD KONCE DUBNA  
PŘÍMO OD PĚSTITELE: 
ZELENINU:
• tyčková a cherry rajčata  
• salátové okurky a nakládačky  
• 5 druhů paprik •  cukety

OKRASNÉ KVĚTINY  
DO TRUHLÍKŮ I ZÁHONŮ:
• pelargonie převislé a vzpřímené  
• afrikány v balení po 10 ks  
nebo v květináči • afrikány koule  
• bacopa • plectranthus  
• petunie • voskovky a další

KVĚPO JIŘÍ PONÁHLO

Po dobu mimořádných opatření proti 
šíření koronoviru vám objednané zboží 
dovezeme na adresu zdarma. Na přání 

osázíme vaše truhlíky a zahradní nádoby.

PRODEJ OD KONCE 
DUBNA DLE POČASÍ 

Prodej:  po–pá 8.00–17.00  
so 8.00–11.00 

Ve staré cihelně 731 
252 66 Libčice nad Vltavou

607 016 620, 777 962 443

www.zahradnictvikvepo.cz

ponahlo.michal@centrum.cz 

f: zahradnictvikvepo

TENISOVÁ ŠKOLA V&V A SOKOL  
LIBČICE POŘÁDÁ NÁBOR TENISTŮ
Vítáme děti od 4 let, začátečníky i pokročilé. 

Tréninky na kurtech Sokola vedou zkušení trenéři s dlouholetou praxí. 

Možnost trénovat ve skupině nebo individuálně. 

T: 602 457 867   E: sramek@tenis-skola.cz
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AUTOSERVIS 
Přílepská 1707 a 1233, Roztoky
Kompletní zajištění STK včetně měření EMISÍ. 
Opravy vozů všech značek – mechanické opravy, 
autoelektrika, servisní prohlídky, výměna oleje, 
diagnostika, výměna skel, servis klimatizace 
a dezinfekce ozonem, montáž příslušenství, 
zabezpečení vozu, opravy brzd, výměna výfuku, 
oprava podvozku, výměna tlumičů a pérování. 
Zajistíme opravu havarovaného vozu včetně 
zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřízení 
geometrie na moderním 3D zařízení. Zdarma 
zapůjčení náhradního vozu.
Kontakt:
Miroslav Vejbora: 731 862 462 
Josef Čížkovský: 731 151 334 
STK EMISE: 233 910 042 
servis@autohouser.cz

PNEUSERVIS 
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů pro auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby a speciální vozy. Montáž a opravy pneu na 
moderních strojích s použitím nových technologií. 
Diagnostika kontrolních systémů tlaku v pneu. 
Uskladnění pneumatik a jejich servis. Odborná 
konzultace při výběru a prodej příslušenství. Přímé 
zastoupení prémiových značek pneumatik a disků.
Kontakt:
Lumír Novotný: 774 151 334,  
lumir.novotny@autohouser.cz 
Michal Kmoch: 608 638 173
PRODEJ A SERVIS: 220 911 128

AUTODÍLY
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej širokého sortimentu náhradních  
dílů na většinu značek, zajistíme i originální 
náhradní díly. Spolupráce s dodavateli –  
AUTO KELLY, APM, ACI, ELIT, INTER CARS,  
MG PARTS, STAHLGRUBER a další.  
Velkoobchod a maloobchod, autodíly  
dovezeme až do vaší dílny.
Kontakt:
Martin Franc: 739 465 534 
martin.franc@autohouser.cz 
Pavel Ondrák: 731 151 343 

www.autohouser.cz

Vaše zahrada
               od projektu 

   po údržbu
          kvalita se zárukou 

Projekce a realizace zeleně
Automatické závlahové systémy
Zahradní jezírka – koupací, okrasná
Předpěstované travní koberce
Dřevěné altány, pergoly, paluby
Kamenné zídky, dlažby, opěrné zdi

BAOBAB – péče o zeleň s.r.o. I Rýznerova 3/24, 252 62 Únětice
mobil: 731 659 881 I tel./fax.: 224 319 917 I e-mail: realizace@baobab.cz
www.baobab.cz  

Facebook “f ” Logo RGB / .ai Facebook “f ” Logo RGB / .ai

 zahradybaobab




